

Student Working Group |Groupe de travail des étudiants



Punit Virk

Punit Virk is a second-year Master of Science student at the School of Population and Public Health at the University of British Columbia. He holds a Bachelor of Science in Biological Sciences from the University of Alberta. His Master's research focuses on the development of a self-administered psychosocial assessment for youth and parents visiting the emergency department. His research also aims to improve our understanding of the burden hidden underlying mental health concerns among children and adolescents have on the pediatric emergency department. This is

Punit's first year participating with the student working group and he is very excited to work with the other members in planning the 2018 CAHSPR Conference.

Punit Virk est étudiant en deuxième année de maîtrise ès sciences à l'École de la santé populationnelle et publique de l'Université de la Colombie-Britannique. Il est titulaire d'un baccalauréat en biologie de l'Université de l'Alberta. Son mémoire de recherche porte sur l'élaboration d'une évaluation psychosociale auto-administrée s'adressant aux jeunes et aux parents qui visitent les urgences. Ses recherches visent également à améliorer notre compréhension du fardeau posé par les problèmes voilés de nature mentale chez les enfants et les adolescents pour les services d'urgence pédiatriques. M. Virk en est à sa première année de participation au sein du Groupe de travail des étudiants et il est très heureux de travailler avec ses autres membres à la planification de la Conférence de l'ACRSPS de 2018.